
GLADSAXE KOMMUNE 
Bakkeskolen 

Referat 

Skolebestyrelsesmøde (on-line) 

Tirsdag d. 9. marts kl.17.00-18.30 

 
Referent: Karen 

Deltagere: Marianne Houlberg, Mette Eiland, Mariann Stenz, Allan Mønster, Karen Ahrenst 

Jørgensen, Julie Ziegler Beckmann, My Line Gerritsen, Özlem Çetin og Lisbeth Forsmark Skjoldager 

Suppleant:  

Fraværende: Özlem og Marianne havde meldt afbud 

 

Punkter:                                                                                             Beslutninger: 

1. Godkendelse af dagsorden 
  

Allan har fået en forældrehenvendelse vedr. et ønske 
om at ændre skolens åbningstider. Forslaget drøftes 
under punktet Evt.  
 

2. Meddelelser: 

• Formanden 

• Ledelsen 

• Andre  

 

• My har fået en forespørgsel om, at få lagt de 
seneste referater af SB-møderne på hjemmesiden. 
De er lagt op nu. 

• Der er kommet god struktur og ro omkring skolens 
Corona-rutiner. 

• Skolens personale er blevet udtaget til at blive 
vaccineret, hvilket betyder meget for 
personalegruppens tryghed.  

• Processen med at kvalificere næste års 
klassedannelse startet. Vi har aktuelt en klasse, der 
er for komplekst sammensat og som der skal findes 
en god løsning på. Når klassedannelsen er på plads, 
starter teamdannelsen. 

• Der er indkøbt nye skolemøbler – vi håber det 
kommer til at give skolen et løft. 

• Skolen har også i år fået mange henvendelser om 
pladser til skole-startere. Der er foreløbig indstillet 
til at tilbyde plads til 4 elever. Der opleves generelt 
en stor mangel på specialskolepladser i alle 
kommuner. 

• Der har været en enkelt opsigelse af en lærer og vi 
har derfor slået stillingen op. 
Ansættelsessamtalerne bliver d. 23/3 kl. 14-17. Det 
er besluttet at gennemføre samtalerne med fysisk 
deltagelse. Der var enighed om at 
forældrerepræsentanten kan deltage online for at 
begrænse den fysiske deltagelse. Hvis man har 
mulighed for at deltage i samtalerne, skal der gives 
besked til Allan.  
 

 



3. Møde med Børne- og 
undervisningsudvalget 3. juni kl. 16:30-
17:30 

• Drøftelse af dagsordensønsker 
til mødet med BUU 

De er afsat en times møde med bestyrelsen og BUE d. 
3. juni kl. 16.30-17.30. 
Det er bestyrelsens opgave at komme med et oplæg til 
hvad vi gerne vil drøfte.  
Følgende ideer til indhold fremkom på mødet: 

• Drøfte skolens behov i forbindelse med det 
kommende matrikelskift – herunder at vi 
ønsker at bevare skolens nuværende størrelse 

• Hvad er vores målgruppe? Hvordan skal de 
fysiske rammer og det pædagogisk miljø være?  

• Tidsperspektivet for hvornår processen går 
igang -herunder at Bakkeskolen er blevet lovet 
kun at skulle flytte én gang. 

• Hvad er udvalgets tanker om matrikelskiftet 
lige nu? 

• Minde om at vi løfter en opgave for mange 
andre kommuner.  

• Det generelle pres på specialskoleområdet. Der 
mangler specialpladser pladser generelt– 
Skolen tager rigtig mange elever fra andre 
kommuner. Opfordre Gladsaxe til tage behovet 
for specialskolepladser med videre til det 
kommunale samarbejde. 
 

Dagsorden til mødet med BUE kvalificeres og 
færdiggøres på næste møde i bestyrelsen.  
 

4. Status på Covid 19 smittehæmning   

• Orientering og drøftelse 

Der har ikke været nogen smitttilfælde siden jul. Skolen 
har fået uddannet to medarbejdere, der kan pode og 
aktuelt tilbyder skolen test af medarbejdere 2 gange 
om ugen. 
Skolens personale er indstillet til vaccine og vi har 
leveret de nødvendige oplysninger til at 
vaccinationerne kan sættes i værk. 
Personalet er blevet bedt om at sprede deres tider lidt 
ud, med henblik på at undgå mandefald på hele skolen 
som følge af eftervirkninger af vaccinen. 
Skolen har fundet en god balance i at have en fornuftig 
adskillelse via skolens 11 bobler og vi har fået gode 
rutiner med at spritte og holde afstand.  
Skolen har holdt et fælles personalemøde med deling 
af gode erfaringer i Corona-perioden. Mange klasser 
har brugt naturen mere og de enkelte teams har været 
helt selvstyrende omkring skemalægning.  
My fortæller, at det også har virket trygt for eleverne at 
vende tilbage efter jul – stor tak til alle for det. 
Der er kommet antigentest til alle på skolen via BUPL-
også tak for det. 
 

5. Status på vores læringsmiljøer på 
skolen (inventar, akustik m.m.) om  

Vi har fokus på at opgraderer vores læringsmiljøer og 
på onsdag kommer der nye møbler til klasserne. De 



• Orientering står pt opmagasineret i vores gymnastiksal. Vi er også 
godt i gang med at indrette vores nye PLC – 
pædagogiske læringscenter.  
Herudover er vi i gang med at akustikregulere i alle 
klasser og gangarealer. Særligt i gangarealet virker 
lyden dæmpet. 
My opfordrer til at skolen lægger billeder ud til 
forældrene af de nye læringsmiljøer og inviterer til en 
rundvisning, når restriktionerne lempes. 
 

7. Bakkeskolens fremtidige placering 

• orientering 

Økonomien i det kommende matrikelskift skal være på 
plads, inden der tages stilling til en kommende 
placering af Bakkeskolen. Skovbrynet skoles bygninger 
er ikke længere i spil.  
 

8. Eventuelt 
 

Allan har fået en forældrehenvendelse vedr. et ønske 
om at rykke skolens åbningstid til kl. 8-16 i stedet for 
den nuværende åbningstid kl. 8.25-16.25.  
Det blev besluttet i første omgang at skrive et brev ud 
til alle forældre og oplyse om baggrunden for skolens 
nuværende åbningstider, samt bede om 
tilbagemeldinger om evt. behov for ændringer. Hvis 
behovet for at ændre i åbningstiden er stort vil 
bestyrelsen kigge nærmere på det. 
 

 

 

   

 

 


